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PROTOKÓŁ nr XII/11  
 
z XII  sesji Rady Miejskiej Żerkowa odbytej w dniu 29 grudnia 2011 roku w godz. od 1100 – 1330  
w sali sesyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Żerkowie przy ul. Adama Mickiewicza 5.    
 

XII  sesja Rady Miejskiej Żerkowa została zwołana na podstawie art. 20 ust. 1 z dnia  
8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (tekst jednolity z 2001 r. Dz. U. nr 142, poz. 1591 ze 
zmianami). 
W sesji uczestniczyło 14 radnych na ogólny stan 15 radnych. 
Radna Barbara Królak – nieobecna - usprawiedliwiona 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 

 
Ponadto w sesji udział wzięli: 

1. sołtysi gminy Żerków   
Lista obecności stanowi załącznik nr  2  do niniejszego protokółu. 
oraz: 

2.   Jacek Jędraszczyk    - Burmistrz Miasta i Gminy Żerków, 
3. Bronisława Rogacka  - Skarbnik Gminy Żerków, 
4. Zbigniew Kużdżał    - członek Zarządu Powiatu Jarocińskiego, 
5. Elżbieta Hoffmańska  - mieszkanka Kamienia  
6. Przedstawiciele mediów:  - „Gazeta Jarocińska”, Życie Jarocina. 

Porządek obrad XII sesji Rady Miejskiej Żerkowa wraz z  zaproszeniami i materiałami 
sesyjnymi przekazano  radnym w dniu 22 grudnia 2011 r. na wspólnym posiedzeniu komisji 
stałych Rady Miejskiej Żerkowa. Projekt budżetu przekazano radnym w dniu 14 grudnia 2011 r.  
 
Punkt l - Otwarcie obrad sesji. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Żerkowa Pan Grzegorz  Andraszak o godz. 1100 otworzył  
XII sesję Rady Miejskiej. Powitał Burmistrza Miasta i Gminy Żerków, radnych Rady Powiatu 
Jarocińskiego, radych Rady Miejskiej Żerkowa, sołtysów oraz przedstawicieli lokalnych gazet  
i pracowników Urzędu. 
 
Punkt 2 – Stwierdzenie prawomocności obrad. 
Przewodniczący stwierdził, że w sesji uczestniczy 14 radnych, tak więc Rada jest władna 
podejmować prawomocne uchwały. 
 
Punkt 3 - Przedstawienie porządku obrad sesji. 
Przewodniczący przedłożył propozycję porządku obrad XII sesji Rady Miejskiej Żerkowa  
w następującym brzmieniu: 

1. Otwarcie obrad sesji. 
2. Stwierdzenie prawomocności. 
3. Przedstawienie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z obrad XI Sesji Rady Miejskiej Żerkowa. 
5. Interpelacje i zapytania radnych.   
6. Sprawozdanie z wykonania uchwał podjętych na  XI sesji Rady Miejskiej Żerkowa. 
7. Podjęcie uchwał Rady Miejskiej Żerkowa w sprawie: 

1) Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 
rok 2012, 

2) określenia warunków i wysokości udzielania bonifikat od opłat z tytułu 
przekształcenia prawa użytkowania wieczystego w prawo własności 
nieruchomości gruntowych stanowiących własności gminy Żerków, 

3)  zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2012, 
4)  zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady Miejskiej Żerkowa, 
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5) zmiany deklaracji na podatek od nieruchomości oraz informacji w sprawie 
podatku od nieruchomości stanowiących załączniki nr 1 i 2 do uchwały  
Nr  X/62/2011 Rady Miejskiej Żerkowa z dnia 27 października 2011 roku  
w sprawie wprowadzenia zmiany do uchwały nr XIV/124/08 Rady Miejskiej 
Żerkowa z dnia 6 listopada 2008 roku w sprawie określenia wzoru formularzy 
podatkowych, 

6) wykazu wydatków budżetu Miasta i Gminy Żerków na rok 2011, które  
nie wygasają z upływem roku budżetowego, 

7) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta i Gminy Żerków na lata 2011 
-2016. 

8) wprowadzenia zmian do budżetu na 2011 rok. 
8. Uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Żerków na lata 2012 -

2016. 
� odczytanie projektu uchwały, 
� odczytanie opinii i dyskusja, 
� głosowanie uchwały. 

9. Uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Żerków na rok 2012 
1) odczytanie projektu uchwały budżetowej, 
2) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, 
3) odczytanie opinii Komisji Rady, 
4) dyskusja nad projektem budżetu, 
5) głosowanie wniesionych poprawek, 
6) głosowanie uchwały. 

10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
11. Wolne głosy, wnioski i komunikaty.   
12. Zamknięcie obrad sesji.                                                                   

 
Radni Rady Miejskiej Żerkowa przyjęli jednogłośnie: 14 głosów „za”, 0 „przeciw”, 0 głosów 
„wstrzymujących się” powyższy porządek obrad. 
/Porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do protokółu/. 
 
Punkt 4 - Przyjęcie protokołu z obrad  XI sesji Rady Miejskiej Żerkowa. 
Uwag nie wniesiono. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem protokółu z poprzedniej sesji 
(bez odczytywania). 
W wyniku głosowania protokół z XI sesji  Rady został przyjęty jednogłośnie: 14 głosów „za”,  
0 „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” . 
 
Punkt 5 - Interpelacje i zapytania radnych. 
      Radni nie zgłosili interpelacji ani zapytań. 
 
Punkt 6 - Sprawozdanie z wykonania uchwał podjętych na XI sesji Rady Miejskiej       

Żerkowa. 
Powyższe sprawozdanie przedstawił przewodniczący Rady Pan Grzegorz Andraszak na podstawie 
materiałów opracowanych dla radnych. Sprawozdanie Rada przyjęła bez uwag, stanowi załącznik  
nr 4 do protokółu. 
 
Punkt 7 - Podjęcie uchwał Rady Miejskiej Żerkowa w sprawie:  

1) Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 
rok 2012, 

Przewodniczący przedstawił projekt uchwały oraz główne założenia „Programu”. 
Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania przyjęcia projektu uchwały w obecności  
14 radnych na sali  w trakcie głosowania.   
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Uchwałę Nr XII/73/11 Rady Miejskiej Żerkowa z dnia 29 grudnia 2011 r. w sprawie Gminnego 
Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2012, przyjęto 
jednogłośnie: 14 głosów „za”, 0 „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” . 
Uchwała Nr XII/73/11  stanowi  załącznik nr 5 do protokółu /. 

 
2) określenia warunków i wysokości udzielania bonifikat od opłat z tytułu 

przekształcenia prawa użytkowania wieczystego w prawo własności nieruchomości 
gruntowych stanowiących własności gminy Żerków, 

Przewodniczący przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 
Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania przyjęcia projektu uchwały w obecności  
14 radnych na sali  w trakcie głosowania.   
Uchwałę Nr XII/74/11 Rady Miejskiej Żerkowa z dnia 29 grudnia 2011 r. w sprawie określenia 
warunków i wysokości udzielania bonifikat od opłat z tytułu przekształcenia prawa użytkowania 
wieczystego w prawo własności nieruchomości gruntowych stanowiących własności gminy 
Żerków, przyjęto jednogłośnie: 14 głosów „za”, 0 „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” . 
Uchwała Nr XII/74/11  stanowi  załącznik nr 6 do protokółu /. 
 

3) zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2012, 
Przewodniczący przedstawił projekt uchwały i poprosił Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 
Pana Bogdana Bożejewicza o przedstawienie projektu planu pracy komisji. 
Radni nie wnieśli uwag do planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2012. Wobec czego 
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w obecności 14 radnych na sali   
w trakcie głosowania.   
Uchwałę Nr XII/75/11 Rady Miejskiej Żerkowa z dnia 29 grudnia 2011 r. w sprawie 
zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2012, przyjęto jednogłośnie: 14 głosów 
„za”, 0 „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” . 
Uchwała Nr XII/75/11  stanowi  załącznik nr 7 do protokółu /. 
 

4) zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady Miejskiej Żerkowa, 
Przewodniczący przedstawił projekt uchwały. Wyjaśnił, że radni uczestniczyli na komisjach  
w tworzeniu  planów i znają temat. Dlatego nie prosi o odczytanie planów tylko przedstawienie 
ewentualnych uwag. 
Radny Wojciech Raś – po rozmowach z członkami komisji wnioskuję o poszerzenie planów obu 
komisji Rady w miesiącu wrześniu o analizę propozycji do budżetu na kolejny rok 2013. 
Wniosek dotyczy zgłębienia zadań umieszczanych w budżecie tak aby nie było niedomówień. 
Dziś podniosę rękę za przyjęciem budżetu ze względu na inwestycje, które są prowadzone na 
terenie mojej miejscowości, ale mam kilka uwag do innych  zadań i żeby nie było niedomówień 
przy opracowywaniu budżetu na kolejny rok proponuję uwzględnienie wniosku. 
Przewodniczący poprosił radnych o dopisanie w planach pracy komisji w miesiącu wrześniu 
punktu „Analiza propozycji do budżetu na rok 2013”    
Przewodniczący wyjaśnił, że prace nad kolejnym projektem budżetu będą realizowane na 
wspólnych posiedzeniach komisji stałych Rady. 
Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek radnego 
Rada wniosek przyjęła jednogłośnie 
Wobec braku dalszych uwag przystąpiono do głosowania przyjęcia projektu uchwały  
w obecności 14 radnych na sali  w trakcie głosowania.   
Uchwałę Nr XII/76/11 Rady Miejskiej Żerkowa z dnia 29 grudnia 2011 r. w sprawie 
zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady Miejskiej Żerkowa, przyjęto jednogłośnie:  
14 głosów „za”, 0 „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” . 
Uchwała Nr XII/76/11  stanowi  załącznik nr 8 do protokółu /. 
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5) zmiany deklaracji na podatek od nieruchomości oraz informacji w sprawie podatku 
od nieruchomości stanowiących załączniki nr 1 i 2 do uchwały Nr  X/62/2011 Rady 
Miejskiej Żerkowa z dnia 27 października 2011 roku w sprawie wprowadzenia 
zmiany do uchwały nr XIV/124/08 Rady Miejskiej Żerkowa z dnia 6 listopada 2008 
roku w sprawie określenia wzoru formularzy podatkowych, 

Przewodniczący przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. Wyjaśnił, że w podjętej 
uchwale Nr X/62/2011 nastąpił drobny błąd edytorski, który należy wyeliminować i przyjąć 
projektem uchwały wprowadzającym zmiany we wzorach deklaracji podatkowych.  
Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania przyjęcia projektu uchwały w obecności  
14 radnych na sali  w trakcie głosowania.   
Uchwałę Nr XII/77/11 Rady Miejskiej Żerkowa z dnia 29 grudnia 2011 r. w sprawie zmiany 
deklaracji na podatek od nieruchomości oraz informacji w sprawie podatku od nieruchomości 
stanowiących załączniki nr 1 i 2 do uchwały Nr  X/62/2011 Rady Miejskiej Żerkowa z dnia  
27 października 2011 roku w sprawie wprowadzenia zmiany do uchwały nr XIV/124/08 Rady 
Miejskiej Żerkowa z dnia 6 listopada 2008 roku w sprawie określenia wzoru formularzy 
podatkowych, przyjęto jednogłośnie: 14 głosów „za”, 0 „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących 
się” . 
Uchwała Nr XII/77/11  stanowi  załącznik nr 9 do protokółu /. 
 

6) wykazu wydatków budżetu Miasta i Gminy Żerków na rok 2011, które  
nie wygasają z upływem roku budżetowego, 

Przewodniczący przedstawił projekt uchwały oraz uzasadnienie i załącznik przedstawiający plan 
finansowy wydatków, których niezrealizowane planowane kwoty nie wygasają z upływem roku 
budżetowego 2011 
Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania przyjęcia projektu uchwały w obecności  
14 radnych na sali  w trakcie głosowania.   
Uchwałę Nr XII/78/11 Rady Miejskiej Żerkowa z dnia 29 grudnia 2011 r. w sprawie wykazu 
wydatków budżetu Miasta i Gminy Żerków na rok 2011, które nie wygasają z upływem roku 
budżetowego, przyjęto jednogłośnie: 14 głosów „za”, 0 „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących 
się” . 
Uchwała Nr XII/78/11  stanowi  załącznik nr 10 do protokółu /. 
 

7) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta i Gminy Żerków na lata 2011 -
2016, 

Przewodniczący przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. Wyjaśnił, że nastąpiło 
zwiększenie dochodów i wydatków bieżących i majątkowych co spowodowało zmianę budżetu 
roku 2011 i było głównym powodem zmiany wartości w Wieloletniej Prognozie Finansowej: 

� zmniejszono nakłady o kwotę 1.950.000,- na zadanie pn.” Rozbudowa oczyszczali 
ścieków w Żółkowie”, 

� przesunięcie terminu wykupu udziałów w ZGO Jarocin na lata 2012 – 2015, 
� wprowadzenie nowego zadania pn. „Akademia Równych Szans w Gminie Żerków” na 

łączną kwotę projektu 2.546.233,- zł.  
Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania przyjęcia projektu uchwały w obecności  
14 radnych na sali  w trakcie głosowania.   
Uchwałę Nr XII/79/11 Rady Miejskiej Żerkowa z dnia 29 grudnia 2011 r. w sprawie zmian  
w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta i Gminy Żerków na lata 2011 -2016, przyjęto 
jednogłośnie: 14 głosów „za”, 0 „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” . 
Uchwała Nr XII/79/11  stanowi  załącznik nr 11 do protokółu /. 
 

8) wprowadzenia zmian do budżetu na 2011 rok. 
Przewodniczący poprosił Skarbnika Gminy Panią Bronisławę Rogacką o przedstawienie  
projektu uchwały wraz z uzasadnieniem.  
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Skarbnik Gminy wyjaśniła, że ogółem  zwiększa się budżet po stronie: 
• dochodów do kwoty   36.139.119,83  zł 

 z tego: 
- dochody bieżące w kwocie     33.776.796,86 zł 

 - dochody majątkowe w kwocie      2.362.322,97  zł 
Podkreśliła, że dochody obejmują także  dotacje celowe na realizację zadań z zakresu 
administracji rządowej w wysokości 5.563.601,- zł; na realizację zadań w drodze umów lub 
porozumień między jednostkami samorządu terytorialnego w wysokości 105.000,- zł oraz 

dotacje i środki zewnętrzne w wysokości 3.158.018,71 zł 
• wydatków do kwoty   39.369.831,86  zł 

 z tego: 
 - wydatki bieżące w kwocie      31.225.931,86  zł 
 - wydatki majątkowe w kwocie    8.143.900,-     zł 
Wydatki obejmują w szczególności: 

1) wydatki na realizację zadań z  zakresu administracji rządowej i innych zleconych odrębnymi 
ustawami w wysokości        5.563.601,-      zł 

2) wydatki na realizację zadań realizowanych w drodze umów lub porozumień między 
jednostkami samorządu terytorialnego w wysokości       142.524,14     zł 

3) wydatki na programy finansowane z udziałem środków pomocowych w tym z Unii 
Europejskiej 7.547.110,20    zł 

Deficyt budżetu w kwocie 3.230.712,03 zł zostanie sfinansowany przychodami z zaciągniętych 
pożyczek i kredytów. 
Skarbnik Gminy przedstawiając projekt uchwały wyjaśniła, że Wojewoda Wielkopolski 
zwiększył plan dotacji celowej o kwotę 782,00 zł na wypłatę dochodu do świadczeń 
pielęgnacyjnych oraz o kwotę 22.750 zł na wyprawki szkolne. Do budżetu wprowadzono po 
stronie dochodów i wydatków kwotę 690.304,00 zł na realizację projektu pn. „Akademia 
Równych Szans w Gminie Żerków”. 
Większe wykonanie dochodów w: 

� dziale „010”- planuje się większe dochody z odpłatności za wodę o 50.000,- zł i dotacje  
w ramach środków z U.E. w kwocie 308.413,20 zł, 

� dziale „756”- zwiększa się dochody od osób prawnych i osób fizycznych ogółem o kwotę 
15.000,- zł, 

� dziale „852”- rozdz. 8512 większe dochody o kwotę 12.000,- zł, 
� dziale „854”- zwiększa się plan ogółem o 37.750,- zł w tym większe wpływy z usług 

schroniska, 
� dziale „900”- zmniejsza się plan o 180.000,- zł odpłatność za usługi dot. ścieków.  

W rozdz. 90020 zwiększa się plan o 1.500,- zł wpływy z opłaty produktowej. 
� dziale „921”- zwiększa się plan o 2.500,- zł za wynajem świetlic wiejskich. 

Ogółem zwiększa się dochody o kwotę 941.349,20 zł.  
Również dokonuje się zmian w planie wydatków: 

� dziale „010”- Rolnictwo, dotyczy wydatków na inwestycje takie jak: „Modernizacja 
stacji uzdatniania wody w Pawłowicach”- zabezpieczono większe środki w budżecie, a 
po przetargu nastąpiły oszczędności, dotyczy również podatku VAT. Drugie zadanie to 
„Rozbudowa oczyszczalni ścieków w Żółkowie”- zadanie wykonano w granicach 35% 
planowanych nakładów. W związku z powyższym zmniejsza się plan wydatków  
w rozdziale 01010 o 3.225.000,- zł., a w rozdz. 01095 zwiększa się plan o 12,- zł, 

� dziale „600”- zmniejsza się plan o 120.000,- zł – planowano wykup gruntu pod drogę- 
zadanie to nie będzie wykonane i niższe nakłady na budowę dróg, 

� dziale „700”- zmniejsza się plan o 20.000,- zł na usługi pozostałe w gosp. Gruntami, 
� dziale „754”- dokonuje się drobnych przesunięć w ramach działu, 
� dziale „757”- zmniejsza się plan o 20.000,- zł, gdyż odsetki od kredytu w czasie trwania 

inwestycji na dane zadanie są płacone z nakładów inwestycyjnych, 
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� dziale „801”- przesuwa się kwotę 6.000,- zł z płac na opłacenie przeglądów gazowych  
w szkole Żerków, 

� dziale „851”- dokonuje się drobnych przesunięć  ramach działu, 
� dziale „852”- dokonuje się drobnych przesunięć w rozdz. 85203 dotyczy to ŚDS  

w Raszewach w celu prawidłowego wykonania dotacji na zadania zlecone. Rozdział 
85215- zmniejsza się plan o kwotę 5.100,- zł, gdyż dodatki mieszkaniowe wypłacono w 
niższej wysokości niż planowano. W rozdz. 85213 zwiększa się plan o kwotę 606,- zł, 
gdyż zgodnie z protokółem pokontrolnym mając na uwadze udział własny 20% za 2010 
rok musimy zwrócić kwoty dotacji w rozdz. 85216- 15.917,- zł i rozdz. 85295- 849,- zł, 

� dziale „854”- przeniesienie  w planie kwoty 360,- zł z § stypendia na § wyprawki 
szkolne, 

� dziale „900”- zmniejsza się plan ogółem o 409.900,- zł. Zgodnie z podpisanym aneksem 
do porozumienia międzygminnego dot. ZGO- Jarocin, przesuwa się termin wykupu 
udziałów o jeden rok później to jest kwota 139.900,- zł w rozdz. 90015 zmniejsza się 
plan na oświetlenie o kwotę 270.000,- zł, 

� dziale „921”- zaoszczędzone środki w/w działach zwiększą plan w rozdziale 92109  
o kwotę 44.000,- zł na usługi dot. sal wiejskich, 

� dziale „926”- zwiększa się plan o 32.000,- zł na wydatki dot. budowy boiska przy sali  
w Chrzanie i na boisku sportowym w Brzostkowie. 

Ogółem zmniejsza się plan wydatków o kwotę 2.591.939,- zł co powoduje zmianę  
w przychodach zał. Nr 3 do niniejszej uchwały- zmniejsza się źródło pokrycia niedoborów.  
    Skarbnik gminy podkreśliła, że przedstawione  zmiany są niezbędne w celu 
prawidłowego wykonania budżetu, można powiedzieć, że jest to czyszczenie budżetu ze 
względu na nie wykonanie zadań. Zaplanowane zadanie miało być realizowane po zaciągnięciu 
kredytu w związku z tym, że nie zostało zrealizowane dokonano zmniejszenia planu.  
Radny Zdzisław Paluszkiewicz – co spowodowało niewykorzystanie środków zaplanowanych na 
oczyszczalnię ścieków w Żółkwie? 
Burmistrz – firma, która wykonuje zadanie chciała zrobić więcej, ale nie zrealizowała robót  
a gmina płaci za wykonane zadanie. Firma wygrała przetarg na realizację zadania 
zaplanowanego na dwa lata, mają opóźnienia. Gmina prowadziła  rozmowy w celu 
sfinalizowania niektórych zadań w br., które nie zostały wykonane. Dlatego gmina nie miała 
potrzeby zaciągania zaplanowanego kredytu w roku 2011 w celu pokrycia kosztów robót  
inwestycyjnych. 
Wobec braku dalszych uwag przystąpiono do głosowania przyjęcia projektu uchwały  
w obecności 14 radnych na sali  w trakcie głosowania.  
Uchwałę Nr XII/80/11 Rady Miejskiej Żerkowa z dnia 29 grudnia 2011 r. w sprawie 
wprowadzenia zmian do budżetu na 2011 rok, przyjęto jednogłośnie: 14 głosów „za”,  
0 „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” . 
Uchwała Nr XII/80/11  stanowi  załącznik nr 12 do protokółu /. 
 
Punkt 8. Uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Żerków na lata  
2012 -2016, 
Przewodniczący przedstawił projekt uchwały wraz z załącznikami.  

 
• odczytanie opinii i dyskusja, 

Przewodniczący poprosił wiceprzewodniczącą Barbarę Urbańską o przedstawienie uchwały RIO 
w Poznaniu wyrażającą  opinię o WPF:   
Uchwała SO.-0957/57.17/2011 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  
w Poznaniu z dnia 14 grudnia 2011 r. w sprawie wyrażenia opinii o projekcie uchwały w sprawie 
uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Żerków na lata 2012 – 2016. 
 
Przewodniczący otworzył dyskusję. 
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Skarbnik gminy Pani Bronisława Rogacka wyjaśniła, że WPF to symulacja dochodów  
i wydatków z trzech poprzednich lat. WPF przedstawia założenia dochodów i wydatków na lata 
2012 – 2016 przy ustalonych wskaźnikach zadłużenia gminy oraz kwoty spłat rat pożyczek  
i kredytów zaciągniętych w latach 2011 – 2013. Zaznaczyła, że materiały jakie radni otrzymali 
na dzisiejszą sesję różnią się od projektu z uwagi na otrzymaną opinię RIO w Poznaniu odnośnie 
projektu WPF i przedsięwzięć, w której wskazano, że zadania które kończą się w roku 2012 i nie 
powinny być uwzględnione w WPF. Dlatego dokonano zmian w WPF przez: 

� wyłączenie zadania pn. „Rozbudowa oczyszczalni ścieków w Żółkowie” , którego 
realizacja kończy się w roku 2012. 

� włączenie przedsięwzięcia pn. „Akademia Równych Szans Gminy Żerków, które będzie 
realizowane przez GZEAS w Żerkowie, 

� przesunięcie terminu realizacji „Wykup udziałów w Zakładzie Gospodarki Odpadami  
w Jarocinie” na lata 2012 – 2015.  

Przewodniczący poddał pod głosowanie wprowadzone zmiany do projektu uchwały w sprawie 
uchwalenia WPF Miasta i Gminy Żerków na lata 2012 - 2016 . 
Rada jednogłośnie przyjęła zmiany w obecności 14 radnych na sali. 
Opinia stanowi załącznik nr 13 do protokółu.   
 

• głosowanie uchwały 
Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania przyjęcia projektu uchwały  
w obecności 14 radnych na sali  w trakcie głosowania.   
Uchwałę Nr XII/81/11 Rady Miejskiej Żerkowa z dnia 29 grudnia 2011 r. w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Żerków na lata 2012 -2016 przyjęto 
jednogłośnie: 14 głosów „za”, 0 „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” . 
Uchwała Nr XII/81/11  stanowi  załącznik nr 14 do protokółu /. 
 
 
Punkt 9. Uchwalenie budżetu Miasta i Gminy Żerków na rok 2012: 

1) odczytanie projektu uchwały budżetowej, 
Projekt uchwały budżetowej na rok 2012 przedstawił Przewodniczący Rady Grzegorz Andraszak   
na podstawie materiałów przekazanych radnym, które obejmują w szczególności:     
Dochody budżetu na rok 2012 w wysokości - 40.123.326,06   zł 
z tego: 
- dochody bieżące w kwocie – 33.252.326,06 zł 
- dochody majątkowe w kwocie – 6.871.000,00 zł 
- dotacje celowe na realizację zadań z zakresu administracji rządowej i innych 
   zadań zleconych ustawami w wysokości 4.547.211,00 zł 
- dotacje  celowe otrzymane z powiatu  100.000,00 zł 
- dotacje i środki zewnętrzne na finansowanie wydatków w celu realizacji zadań z udziałem      
   środków unijnych  7.869.250,00 zł 
Wydatki  budżetu na rok 2011 w wysokości  45.223.072,05  zł  
z tego: 

− wydatki bieżące w wysokości 31.634.952,05 zł,  
− wydatki majątkowe w wysokości 13.588.120,00 zł  
− wydatki związane z realizacją zadań z zakresu adm. rządowej przyjęto w kwocie 

4.547.211,00 zł 
− wydatki na programy finansowane ze środków pomocowych w tym Unii Europejskiej 

przyjęto w kwocie 9.333.070,00 zł  
− deficyt budżetu ustalono i przyjęto w kwocie 5.099.745,99 zł, który zostanie 

sfinansowany przychodami z tytułu kredytów i pożyczek,  
− określono łączną kwotę planowanych przychodów w wysokości 8.584.358,74 

i rozchodów  w wysokości 3.484.612,75 
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− ustalono limit zobowiązań z tytułu zaciągniętych kredytów i pożyczek w kwocie 
9.384.358,74 zł 

− dla jednostek sektora finansów publicznych ustalono dotację o łącznej kwocie 
2.448.241,05 zł a dla  jednostek spoza sektora finansów publicznych w kwocie 
864.280,00 zł 

− utworzono rezerwę budżetową w kwocie 150.000,00 zł w tym ogólną w kwocie 
60.000,00 zł i celową w wysokości 90.000,- zł na realizację zadań własnych z zakresu 
zarządzania kryzysowego 90.000,00 zł. 

Upoważniono Burmistrza do zaciągania kredytów i pożyczek oraz emitowania papierów 
wartościowych: 

-   na pokrycie w ciągu roku budżetowego przejściowego deficytu do wysokości  
800.000,- zł; 

-   na sfinansowanie planowanego deficytu budżetu do wysokości  8.584.358,74 zł; 
Przyjęto kwotę w wysokości 800.000, 00 zł, do której Burmistrz może samodzielnie zaciągać 
zobowiązania. 
Wydatki w poszczególnych działach klasyfikacji budżetowej na rok 2012 zaplanowano  
w następujących kwotach:  
 
Lp. Nazwa działu 

 
Wydatki 

1. 

2. 

3. 

4. 

5. 

6. 

7. 

8. 

9. 

10. 

11. 

 

12. 

13. 

  14. 

  15. 

  16. 

010 Rolnictwo  

600 Transport  

700 Gospodarka mieszkaniowa 

750 Administracja 

751 Urzędy naczelnych organów 

754 Bezpieczeństwo 

757 Obsługa długu 

758 Różne rozliczenia 

801 Oświata i wychowanie 

851 Ochrona zdrowia 

852 Pomoc społeczna 

853 Pozostałe zadania w zakresie      

       polityki społecznej 

854 Edukacyjna opieka 

900 Gospodarka komunalna 

921 Kultura i ochrona dziedzictwa 

926 Kultura fizyczna 

 

10.994.460,00 

3.015.200,00 

245.200,00 

3.243.530,00 

1.769,00 

273.000,00 

200.000,00 

60.000,00 

           12.031.202,05 

108.000,00 

5.868.445,00 

             2.240.382,00 

 

377.562,00 

2.572.422,00 

3.764.900,00 

235.000,00 

 Ogółem 45.223.072,05  

 
Skarbnik Gminy zaproponowała odstąpienie od przedstawiania uzasadnienia do projektu 
uchwały budżetowej z uwagi na ponowne szczegółowe omówienie projektu podczas 
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dzisiejszego wspólnego posiedzenia komisji stałych Rady oraz posiadania przez radnych 
projektu budżetu i projektu uchwały budżetowej na rok 2012. W związku z tym prosiła radnych 
o zadawanie pytań w temacie projektu budżetu na rok  2012. Zaznaczyła, że wszelkie zmiany do 
budżetu w ciągu roku będą analizowane przez radnych i przyjmowane uchwałą. 
Skarbnik Gminy podkreśliła, że komisje stałe Rady wyraziły opinie o projekcie budżetu,  
w których zobrazowały wprowadzone zmiany do projektu budżetu na rok 2012. 
 
 

2) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej 
Przewodniczący poprosił Wiceprzewodniczącą  Barbarę Urbańską o przedstawienie uchwał RIO 
w Poznaniu wyrażających opinie o projekcie budżetu na rok 2012 i możliwości sfinansowania 
deficytu:   

b) Uchwała SO.-0952/58/172011 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  
w Poznaniu z dnia 14 grudnia 2011 r. w sprawie wyrażenia opinii o projekcie uchwały 
budżetowej Miasta i Gminy Żerków na 2012 rok, 

c) Uchwała Nr SO.-0951/90/D/17/2011 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 14 grudnia 2011 r. w sprawie wyrażenia opinii  
o możliwości sfinansowania deficytu budżetu Miasta i Gminy Żerków na 2012 rok. 

Uchwały RIO stanowią załącznik  nr 13 i 14 do protokołu. 
  

3) odczytanie opinii Komisji Rady, 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Bogdan Bożejewicz przedstawił opinię o projekcie budżetu 
na rok 2012. 
Przewodniczący Komisji Planowania i Finansów oraz Oświaty, Kultury i Współpracy  
z Zagranicą Pan Benedykt Bocian przedstawił opinię opracowaną na wspólnych posiedzeniach  
komisji  stałych Rady Miejskiej Żerkowa  o projekcie budżetu na rok 2012.  
Komisje pozytywnie odniosły się do autopoprawek wprowadzonych przez Burmistrza Miasta  
i Gminy Żerków do projektu uchwały budżetowej na 2012 rok. 
Opinie stanowią załącznik nr 15 i 16 do protokołu. 
 

4) dyskusja nad projektem budżetu, 
Przewodniczący otworzył dyskusję nad projektem budżetu na 2012 rok 
Burmistrz – po analizie wszystkich materiałów dotyczących budżetu w tym opinii RIO  
w Poznaniu, która wykazała potknięcia, uwagi np. dotyczące zadań, które nie mieszczą się  
w rządowych programach a są cedowane na samorządy m.in. chodzi o kwotę 6.000,- zł - była 
zabezpieczona w dziale „Opieka społeczna” a winna być wskazana jako środki własne na 
„Asystenta rodziny”…Pewne zdania budżet przyjmuje ale środki za tym nie są kierowane.  
Budżet nasz nie jest budżetem przetrwania, ale prorozwojowym, nie jest tylko administrowany, 
ale jest budżetem rozwojowym. Chciałoby się budować więcej dróg, ale trzeba iść w te trudne  
i drogie zadania. Gro środków zaplanowanych w budżecie skierowano na infrastrukturę czyli na 
sieć kanalizacji sanitarnej, która finalizuje się. Dziś dokonujemy odbioru pozwolenia na 
użytkowanie I części sieci kanalizacyjnej w Chrzanie. Pozwolenie uprawomocni się po okresie 
dwóch tygodni. Burmistrz stwierdził, że jest zbyt długi okres oczekiwania na wszystkie 
dokumenty pozwalające na oddanie danej inwestycji. W przyszłym roku będzie kontynuowana  
II część sieci kanalizacyjnej dla Chrzana. Burmistrz zaznaczył, że jest to trudniejszy odcinek do 
pokonania, ponieważ na trasie sieci są  tory kolejowe. Dlatego chcemy jak najszybciej rozpocząć 
przetargi, żeby wiedzieć jak będzie kształtował się budżet, być może wystąpią oszczędności, 
które pozwolą na zrealizowanie kolejnych zadań. Liczymy również na ogłoszenie konkursu, na 
podstawowe zadania, czyli usługi. Teoretycznie pozostało do uzyskania z  programów unijnych 
jeszcze ok. 1.300 tys. zł, do których jesteśmy przygotowani. Mamy przyjęte trzy wnioski na sale 
wiejskie w Chrzanie, Bieździadowie i Brzóskowie. Kolejny konkurs dotyczy przebudowy sali  
w Dobieszczyźnie, ale czekamy na jego ogłoszenie aby wystąpić z wnioskiem. Mamy także 
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ambitny projekt budowy boiska sportowego „ORLIK” w Dobieszczyźnie. Planujemy, żeby 
zbudować więcej dróg, ale jest to uzależnione od pozyskania środków. Burmistrz kontynuując 
wypowiedź podkreślił, że będą analizowane wysokości wydatków w tym oświetlenie uliczne  
i inne. Zadłużenie gminy jest na poziomie bezpiecznym, które wynosi ok.26 %.  Burmistrz 
podziękował radnym za współpracę, zrozumienie i sensowne wydawanie każdej złotówki.  
Członek Zarządu Rady Powiatu Jarocińskiego Zbigniew Kużdżał – powiedział, że 
podsumowanie  inwestycji roku 2011 będzie później, a dziś przybliży budowę chodnika  
w Lisewie. Zakładano w pierwszej wersji małe zadanie inwestycyjne, z którego wyszło duże. 
Przygotowując projekt techniczny stwierdzono, że należy dokonać przebudowy drogi przez 
poszerzenie części drogi o odwodnienie i budowę chodnika. Dlatego Zarząd Powiatu podjął 
decyzję podzielania inwestycji na  III etapy realizując całość w latach 2012-2015. Ponadto złożył  
noworoczne życzenia wszelkiej pomyślności, miłej współpracy między samorządami  
i zadowolenia w Nowym 2012 Roku. 
Skarbnik Gminy ustosunkowała się do uwag wyrażonych w opinii RIO w Poznaniu  
o przedłożonym projekcie budżetu Gminy Żerków na 2012 rok. Podkreśliła, że Skład 
Orzekający RIO bardzo szczegółowo przeanalizował projekt budżetu oceniając najdrobniejsze 
nieprawidłowości, które uwzględniono w projekcie uchwały budżetowej na dzisiejszą sesję. 
Usterki dotyczyły min, że: 

• nie zaplanowano dochodów na zadania zlecone „Usługi opiekuńcze i specjalistyczne 
na kwotę 75,00 zł po stronie dochodów, ponieważ 5% należy się od kwoty 1500,00 
zł. Na dzień dzisiejszy tych usług nie ma, ale Wojewoda nałożył  plan 1.5000,00 zł. 

• źle zakwalifikowano wydatki z zakresu przeciwdziałania przemocy w rodzinie – były 
w rozdz. 85219 a winny być w rozdz. 85205 

• nie wykazano w załączniku Nr 4 dotacji udzielanej z budżetu w 2012 roku jako 
pomoc dla powiatu jarocińskiego na modernizację drogi w kwocie 1.100.000,00 zł, 

• źle zakwalifikowano dochody z tytułu czynszu za dzierżawę obwodów łowieckich, 
które wykazano w dz. 020 – Leśnictwo, rozdz. 02001 – Gospodarka Leśna a winny 
zostać sklasyfikowane w dz. 010 – Rolnictwo i łowiectwo, rozdz. 01095 – Pozostała 
działalność 

Skarbnik Gminy podkreśliła, że w projekcie uchwały budżetowej na rok 2012  w załączniku  
Nr 2- Wydatki, uwzględniono uwagi i zalecenia SO przez wyeliminowanie mylnie wpisanej 
dotacji celowej  w kwocie 1.100.000,00 zł. Zmieniono  klasyfikację przy dotacjach celowych co 
spowodowało zmianę załącznika Nr 4. Uszczegółowiono załącznik Nr 4 i 5 o paragrafy 
klasyfikacji budżetowej.  W projekcie uchwały budżetowej uwzględniono kwotę 6.000,00 zł.  
jako zadanie obowiązkowe JST z zakresu przeciwdziałania przemocy rodzinie. 
Na dzień dzisiejszy gmina zaciągnęła pożyczki i kredyty  na kwotę 2.440.072,68 zł Zakładano 
większą kwotę, ale dziś uchwałą wprowadzającą zmiany do budżetu zmniejszono plan 
wydatków o źródło pokrycia niedoborów o kwotę 2.591.939,00 zł 
Deficyt budżetowy roku 2011 wynosi 3.230.712,03 i jest pokryty kredytem i wolnymi środkami. 
Przewodniczący podziękował Pani Skarbnik Gminy za wyjaśnienia i poprosił radnych  
o zabieranie głosu w temacie projektu budżetu na 2012 rok. 
Radni nie zgłosili uwag. 
 

5) głosowanie wniesionych poprawek, 
Przewodniczący zarządził przegłosowanie wniesionych autopoprawek Burmistrza Miasta  
i Gminy Żerków  przedstawionych przez Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej i Skarbnika 
Gminy. 
Poprawki uwzględnione w projekcie uchwały budżetowej  przyjęto jednogłośnie: 14 głosów 
„za”, 0 „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” . 
       

6) głosowanie uchwały. 
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Wobec braku dalszych uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały 
budżetowej na 2012 rok w obecności 14 radnych na sali.   
Przewodniczący stwierdził, że Uchwałę Nr XII/82/11 Rady Miejskiej Żerkowa z dnia 29 grudnia 
2011 r. w sprawie budżetu na 2012 rok przyjęto jednogłośnie: 14 głosów „za”, 0 „przeciw”,  
0  „wstrzymujące się” . 
Uchwała Nr XII/82/11  stanowi  załącznik nr 16 do protokółu /. 
 
Przewodniczący zarządził 15 minutową przerwę w obradach sesji. 
Wznowienie obrad o godz. 13.00 
 
Punkt  9– Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
Pominięto powyższy punkt porządku obrad z uwagi na brak interpelacji i zapytań ze strony 
radnych. 
 
Punkt  10 – Wolne głosy, wnioski, komunikaty. 
Przewodniczący przedstawił pisma: 

1) od lokatorów budynku przy ul. Cmentarnej 6 w Żerkowie tzw. „Dom Nauczyciela”, 
2) mieszkańców Dobieszczyzny w sprawie dotyczące braku dojazdu do pracy i z pracy  

w związku z likwidacją przewozów PKS, 
3) Od Ochotniczej Straży Pożarnej w Dobieszczyźnie na zakup nowego auta i na remont 

Remizy OSP w Dobieszczyźnie. 
Burmistrz – sprawę przekażemy do JLA oraz do Pana Grzelaka, żeby wzięli pod uwagę 
wprowadzenie takich linii. Przesłane z 27.12.2011r. rozkłady jazdy są po korekcie i sołtysi mają 
możliwość zapoznania się z nimi. Była też uwaga co mają zrobić mieszkańcy Antonina i tu jest 
problem bo albo pójdą w kierunku Przybysławia, albo w drugą stronę. Na tym odcinku kursuje 
większy autokar, żeby zabrać liczniejszą grupę osób a w Antoninie jest problem zawrócenia 
dużym autokarem. Dlatego musimy znać dane dotyczące ilości osób i w jakich godzinach 
powinny kursować autokary na liniach, o które wnioskowali mieszkańcy, by móc negocjować. 
Kurs, o który wnioskują mieszkańcy Dobieszczyzny:  Jarocin-Żerków-Dobieszczyzna z Jarocina 
na Żerków jedzie parę osób, ale do Dobieszczyzny i z powrotem jedzie pusty. Burmistrz 
podkreślił, że jeżeli nie będzie frekwencji, to nie  będzie kursów z uwagi na nieekonomiczne 
linie i nie będzie możliwości przywrócenia takiego kursu. W związku z tym proszę wszystkie 
uwagi i informacje  przekazywać do Pana Zenona Maciudzińskiego, który przekaże je 
Jarocińskim Linią Autobusowym i  Panu Grzelakowi w Żerkowie albo Państwo bezpośrednio 
mogą je przekazać.  
Sołtys z Prusinowa Pan Marek Kantek poruszył sprawę braku kursu Miniszew -Dobieszczyzna  
z przystankiem w Prusinowie uwzględnionego przez PKS.  
Burmistrz – kursów PKS- u już nie ma. Analizując rozkład jazdy JLA  trzeba przyznać, że nie 
ma tego kursu być może zostanie uzupełniony przez Pana Grzelaka.  
Przewodniczący – należy zadbać o rozkłady jazdy na przystankach autobusowych żeby wszyscy 
mieszkańcy wiedzieli jak mogą dojechać do poszczególnych miejscowości. 
Burmistrz – dziś, sołtysom możemy przekazać rozkłady jazdy, które mamy aby  mogli je 
powiesić  na tablicach ogłoszeń. W styczniu gdy przejazdy unormują się można zrobić kolejne 
rozkłady. Dodał, że rozkłady jazdy autobusów JLA i Pana Grzelaka są w Internecie.  
Burmistrz podkreślił, że jest przełom roku a wprowadzane zmiany są rewolucyjne. Firma, do 
której się przywiązaliśmy, przestaje istnieć i wchodzą na trasy naszej gminy komercyjne 
przewozy, Firmy wiedzą, że gmina Żerków jest dużym rynkiem i przy odpowiednim działaniu 
będą mieli zysk.  Uważał, że są otwarci na wszystkie propozycje z terenu naszej gminy. 
Radny Janusz Szóstek – zapewnił, że rozkład jazdy przedstawiony jest jako próbny, ponieważ 
jest w trakcie tworzenia a wszystkie uwagi będą uwzględnione, ale po określeniu przez grupę 
mieszkańców. 
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Pani Elżbieta Hoffmańska – jestem mieszkanką Kamienia i od lat mamy problem z dojazdem do 
naszej posesji. Wnioskuję o ujęcie w planie budżetu na rok 2012 wykonania drogi 
umożliwiającej dojazd do posesji i bardzo proszę o poparcie tego zadania przez radnych. 
Dawniej ten dojazd był a teraz po przekształceniu się PGR nie mamy możliwości dostania się do 
naszych zabudowań. 
Burmistrz – Pani Hoffmańska! Doskonale zna Pani przebieg całej procedury realizacji tej drogi  
i nie jest to tylko wola Urzędu czy Gminy, jest jeszcze jeden czynnik – Agencja Nieruchomości 
Rolnych Skarbu Państwa Oddział Terenowy w Poznaniu, która zawiaduje tymi gruntami. 
Robimy wszystko pod dyktando Agencji, ale w trakcie realizacji sprawy nastąpiła zmiana 
przepisów i termin się wydłużył. Drogę, o którą Pani wnioskuje musimy przeprowadzić w części 
przez teren parku przy wspólnocie mieszkaniowej znajdującej się przy starym przedszkolu i przy 
siedzibie biura Gospodarstwa Rolnego w Kamieniu. Z tyłu za hydrofornią jest możliwość 
przejazdu. Projekt planu drogi został wykonany i są pozytywne opinie Regionalnej Dyrekcji 
Ochrony Środowiska. Agencja stawiając warunki prosiła o warunki zabudowy  
i zagospodarowania terenu i w trakcie uprawomocnienia decyzji zmieniły się przepisy. Agencja 
stwierdziła, że jest to niewystarczające i musi być zmiana w studium zagospodarowania 
przestrzennego gminy. Droga została ujęta w planie zmiany studium, przy realizacji ujęcia sieci 
gazyfikacji,  której nitka będzie biegła od miejscowości Lisewo przez teren  gminy do Kopalni 
Gazu Ziemnego w Radlinie. Cała procedura przyjęcia, uchwalenia zmiany studium 
zagospodarowania przestrzennego dla gminy jest procesem długotrwałym i  jej finalizacja  
nastąpi w miesiącu wrześniu – październiku. Komisje stałe w swoim planie pracy na rok 2012 
przyjęły  analizę zmian do studium w miesiącu październiku. Prace nad zmianą studium są  
w toku i nie da się ich przyspieszyć. 
Pani Elżbieta Hoffmańska – jeżeli prace nad studium trwają to gdyby droga została ujęta  
w budżecie na rok 2012 r. może wcześniej dałoby się ją zrealizować. 
Burmistrz – najpierw musi być zadanie ujęte w studium później w budżecie, ale przedtem musi 
być zgoda Agencji o przekazaniu gruntu. Formalne przekazanie gruntu upoważnia do 
korzystania z drogi i nie musi być dywanik asfaltowy, żeby po niej jeździć może być utwardzona 
a tu chodzi o legalny przejazd.  Gminę stać aby wykonała utwardzenie, ale przedtem muszą być 
załatwione wszystkie formalności prawne.  Pani o wszystkich czynnościach jest informowana.  
Radny Zdzisław Paluszkiewicz - czy Pan Burmistrz wystąpił z wnioskiem o wykup gruntu pod 
realizację drogi w Kamieniu. 
Burmistrz – my chcemy przejąć drogę, ale w formie przekazania gruntu. Gmina do tej drogi 
dołoży bo będzie musiała ją wykonać i utrzymywać. Kiedyś Państwo Hoffmańscy przejeżdżali 
przez środek gospodarstwa i było dobrze, ale zmienił się właściciel i zamknął przejazd. 
Radny Barański – czy z budżetu jest dotacja na zmianę pokrycia dachowego? 
Burmistrz – nie. Wymiana pokryć dachowych z eternitu będzie przebiegać do roku 2032.  
W pierwszej wersji firmy, które oferowały przełożenie dachu proponowały także kredyty, ale 
nikt nie jest skory do kredytów a gmina nie ma środków na ten cel. 
Barański – kiedy do Dobieszczyzny będzie doprowadzony gaz, czy może przy okazji położenia 
sieci przesyłu gazu. 
Burmistrz – rozmawiamy z Gazownią, żeby położyli sieć gazyfikacyjną do Dobieszczyzny. 
Potrwa to, bo nie ma pilnej potrzeby gdyby istniała gorzelnia, którą zamknięto być może sieć 
wcześniej została by położona. 
Przewodniczący – pismo, które dziś otrzymałem w sprawie wykupu mieszkań przekazuję na ręce 
Burmistrza  aby się ustosunkował. 
Burmistrz – Rada podjęła uchwałę ustalając bonifikatę, którą kwestionują mieszkańcy nie wiem 
jak z tej sytuacji wyjść, ale rozpatrzymy sprawę i zobaczymy co jest możliwe do zrobienia. 
Burmistrz będąc przy głosie przypomniał radnym, że otrzymali zaproszenie na uroczyste 
otwarcie w dniu 12 stycznia 2012 r. o godz. 12.00  Sali Sportowej w Chrzanie, na którą 
serdecznie zaprasza. 
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Punkt  11 – Zamknięcie obrad sesji. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady podziękował wszystkim za 
udział i zakończył o godz.1330  XII sesję Rady Miejskiej Żerkowa. 
 
 
 
PROTOKOŁOWAŁA:                                                     PRZEWODNICZYŁ: 
Teresa Szablewska      Przewodniczący Rady Miejskiej            

Żerkowa  
 

/ - /  Grzegorz Andraszak 
 
 


